

Lulwa KD Money Market Fund according to Islamic Sharia Principles Subscription Application

صندوق اللؤلؤة للسوق النقدي بالدينار الكويتي وفقا لأحكام الشريعة الإسلامية طلب اشتراك

Fund Manager: Gulf Capital Investment Company
Address: Sharq, Al Shuhada Street Hamra Tower, Block 8 Floor 37B
Tel. () Fax ()
Custodian: Gulf Custody Company
Auditor: BDO – Al Nisf and Partners
Fund's Capital: KD 2 million to KD 500 million

مدير الصندوق: شركة الخليج كابتال للاستثمار ش.م.ك.م.
العنوان: شرق قطعة 8، شارع الشهداء - برج الحمراء - الدور 37ب - مدينة الكويت
تلفون: () فاكس: ()
أمين الحفظ: الشركة الخليجية لحفظ الأوراق المالية
مراقب الاستثمار: BDO النصف وشركائه
رأس مال الصندوق: من 2 مليون دينار كويتي إلى 500 مليون دينار كويتي

Date _____ التاريخ Reference No _____ رقم المرجع CIF _____ رقم ملف العميل

Complete in block English letters and return to the Fund Manager
يملأ هذا الطلب باللغة العربية أو الإنجليزية وبأحرف كبيرة ويعاد لوكيل الاكتتاب أو مدير الصندوق

I/We hereby apply to subscribe for Units of Lulwa KD Money Market Fund According to Islamic Shariah Principles (minimum investment KD 1,000 and multiple of KD 1 thereafter)

أقدم/نتقدم بطلب للاكتتاب في وحدات صندوق اللؤلؤة للسوق النقدي بالدينار الكويتي وفقا لأحكام الشريعة الإسلامية ("الصندوق") (الحد الأدنى للاستثمار 1,000 دينار كويتي وبمضاعفات 1 دينار كويتي بعد ذلك)

I/We confirm having read, understood, accepted, and hereby agree to the terms of the Article of Association and Prospectus of the Fund, which have been given to me/us and the notes and the reverse side of this application, and acknowledge that I/we am/are bound by the terms thereof.

أقر/تقر بقراءة وفهم والموافقة والالتزام على أحكام النظام الأساسي و نشرة الإصدار الخاصة بالصندوق والتي تم تسليمها لي/لنا و فهم الملاحظات المدونة على ظهر هذا الطلب والتمتع/ نلتزم بالشروط المذكورة، وبأية تعديلات قد تطرأ عليهما مستقبلا.

Applicant's Name: _____

اسم المکتب: _____

Nationality: _____

الجنسية: _____

Civil ID/Passport No./Commercial License No: _____

البطاقة المدنية/ رقم جواز السفر/ السجل التجاري: _____

Address: _____

العنوان: _____

Tel No.: _____

رقم الهاتف: _____

Mobile No.: _____

رقم الجوال: _____

Email: _____

البريد الإلكتروني: _____

Applicant Type:

نوع مقدم الطلب:

- Government Entity
 Non-Profit Organization
 Corporate
 Individual
 Other (please specify)

- جهة حكومية
 مؤسسة/هيئة غير هادفة للربح
 شركة
 فرد
 أخرى (الرجاء التحديد)

Subscription Amount (KD): _____

مبلغ الاكتتاب (دينار كويتي): _____

Portfolio Number (for additional subscription): _____

رقم حساب المحفظة للاشتراك الإضافي: _____

Payment Method

طريقة الدفع:

I/We hereby undertake to transfer the Subscription Amount to the Fund's account number 1000057584 at Gulf Bank Kuwait from my/our account (details below) within the deadlines as per the Articles of Association of the Fund and to provide the Fund Manager with a copy of the transfer request:

أنا/نحن بموجب هذا اتعهد/نتعهد بتحويل مبلغ الاكتتاب إلى حساب الصندوق فب بنك الخليج الكويت رقم 1000057584 من الحساب المذكور أدناه في المواعيد المحددة والمذكورة في النظام الأساسي للصندوق وتزويد مدير الصندوق بنسخة من طلب التحويل.

Bank Name: _____

اسم البنك: _____

Client Account No.: _____

رقم حساب: _____

Client (IBAN) No.: _____

رقم IBAN: _____

I/We acknowledge that any delay on receipt of the subscription amount in the Fund's account shall result in either (i) the cancellation of this subscription application request; or (ii) postponing subscription to the next dealing date.

أقر/نقر بأن أي تأخير في استلام مبلغ الاكتتاب في حساب الصندوق سوف يؤدي إلى إلغاء طلب الاكتتاب أو تأجيل الطلب إلى يوم التعامل التالي.

I/ We agree that any cash amount will be returned to me/ us as per the terms and conditions stated the Articles of Association of the Fund:

أوافق/ نوافق على أن أي مرتجع نقدي عائد لي/ لنا سيتم دفعه كما هو منصوص في النظام الأساسي، وذلك عن طريق:

- Credit my/our account with Gulf Capital: Account No
 Transfer amount to my/our account with :

- إيداع في حسابي / حسابنا لدى شركة الخليج كابتال للاستثمار
 تحويل المبلغ إلى حسابي/ حسابنا في البنك

Bank Name: _____

اسم البنك: _____

Account Number: _____

رقم حساب: _____

Client Account No. (IBAN): _____

رقم IBAN: _____

Please check the appropriate box indicating where notices should be sent to:

يرجى اختيار العنوان المناسب لإرسال الإشعارات الخاصة بالصندوق:

Address: _____

العنوان: _____

Gulf Bank Branch: _____

فرع بنك الخليج: _____

Email: _____

البريد الإلكتروني: _____

The undersigned hereby represents that (i) the information provided herein is complete and accurate and may be relied upon and (ii) the representations made on the on the back side of this Subscription Application are true and correct.

يقر الموقع أدناه أن: (1) المعلومات المقدمة منه هنا كاملة ودقيقة و يمكن الاعتماد عليها، و (2) الإقرارات الواردة خلف طلب الاكتتاب صادقة و صحيحة

Client Signature _____

توقيع العميل _____

Please attach the following documents:

1. Copy of Civil ID for Kuwaiti applicants
2. Copy of Passport for non-Kuwaiti applicants
3. Copy of Commercial Register (Companies and Institutions) with listed of authorized signatories.
4. Copy of transfer confirmation/request for the subscription amount if transferred from external account not at Gulf Bank

الرجاء ارفاق المستندات التالية:

- 1- صورة من البطاقة المدنية للكويطيين
- 2- صورة من جواز السفر لغير الكويطيين
- 3- صورة من السجل التجاري (الشركات والمؤسسات) مع قائمة المخولين بالتوقيع
- 4- نسخة من تأكيد/ طلب التحويل لمبلغ الاكتتاب المحول الحساب خارج بنك الخليج

Notes

1. This Subscription Application must be signed by the applicant. In the case of partnership/firm, applications must be signed by all the partners/proprietors. In the case of a corporation, applications should be executed under seal or signed under power of attorney and a duly certified copy of such power of attorney or must accompany this Subscription Application.
2. All correspondence in respect of Units in the fund will be sent to the applicant at their registered address.
3. The Fund Manager shall provide confirmation notices showing the total number of Units in the Fund held by the applicant.

ملاحظات

- 1- يجب التوقيع على طلب للاكتتاب من قبل المكتتب وذلك حتى يعتبر الطلب صحيحاً. في حالة الطلبات المقدمة من مؤسسات/شراكة فيجب على جميع الشركاء التوقيع على الطلب. وفيما يخص الطلبات المقدمة من الشركات، فيجب التوقيع على الطلب بتوقيع محول، وفي حال التوقيع بموجب وكالة فيجب ارفاق صورة مصدقة عنها مع هذا الطلب.
- 2- ترسل جميع المراسلات الخاصة بوحدة الصندوق الى المكتتب على عنوان المسجل.
- 3- سيتم ارسال اشعارات تأكيد الاكتتاب الموضحة لعدد الوحدات في الصندوق المملوكة من قبل المكتتب بواسطة مدير الصندوق.

Declarations and Acknowledgments

1. I/We agree that this application and the issue of Units in the Fund are made subject to the terms of the Fund's Prospectus, and the Fund's memorandum and Articles of Association, as amended, if applicable. All correspondence in respect of Units in the fund will be sent to the applicant at the registered address.
2. I/We understand that this application is subject to acceptance by the Fund Manager. The Fund Manager may reject applications in certain circumstances described in the Prospectus and Funds for rejected application will be refunded at the risk of the applicant(s) and without interest after deduction of bank charges. This application is irrevocable until and unless so rejected.
3. I/We confirm that I/we have the right and authority to make the investment pursuant to this application whether the investment is my/our own or is made on behalf of another person or entity.
4. I/We hereby confirm that the Fund, its Directors, the Fund Manager, the Fund Administrator and the Subscription agent are each authorized and instructed to accept and execute any instructions in respect to my/our account. The Fund, its Directors, the fund manager the Fund Administrator and placement agent may rely conclusively upon and shall incur no liability in respect of any action taken upon any notice, consent request, instructions or other instrument believed, in good faith, to be genuine or to be signed by properly authorized persons.
5. I/We confirm that I/we have received and read a copy of the Fund's Article of Association and understand and agree to its content and to the Notes printed herein and acknowledge that I/we am/are bound by its terms, and any amendments that may occur in the future and understand that my signature on the Subscription Application upon reviewing the Fund's Article of Association shall be considered as my/our approval on the Fund's Article of Association.
6. I/We apply to be entered in the Register of Unitholders as the holder/holders of the Units in the Fund issued in accordance with this application.
7. I/We am/are making this investment decision based on my/our own judgement and acknowledge, understand and accept the investment policies, restrictions and risks which may result from the investment.
8. I am/We are not acting as nominee, agent or trustee for another person and if my/our names are entered in the Register of Unitholders as the holder(s) of the Units in the Fund issued in relation to this application, I/we shall be the beneficial owner of such units in the Fund.
9. If required by applicable law, information in this form or copies of my/or copies of my/our passport or civil ID card or Commercial Register may be shared or forwarded with any affiliate to the Fund whether located in or outside of the state of Kuwait.
10. I/We agree to notify the Fund immediately if I/we become aware that any of the declarations are no longer accurate and complete in all respects and that I/we will be liable to the Fund, its Executive Committee, its Manager, its Subscription Agent if any declaration made herein is or become untrue.
11. I/we further undertake to update the information contained in this subscription application in case of any change or modification to the identification documents or information herein without any responsibility on the part of the Fund.
12. Words and expressions used on this application shall have the same meaning as in the Prospectus relating to Lulwa KD Money Market Fund according to Islamic Sharia Principles as amended if applicable.
13. This application shall be governed by and construed in accordance with the law of the State of Kuwait.

إعلان و إقرار

- 1- أوافق/نوافق بأن هذا الطلب وإصدار الوحدات في الصندوق هما طبقاً لأحكام نشرة الإصدار، و النظام الأساسي للصندوق وتعديلاتها حسب الحالة.
- 2- أدرك/ندرك بأن الطلب يخضع لقبول مدير الصندوق. بإمكان مدير الصندوق رفض أي طلب في حالات معينة تم وصفها في نشرة الإصدار. وسيتم إرجاع المبالغ العائدة للطلبات المرفوضة على مسؤولية الطالب بدون أية فوائد و بعد خصم أية عمولات مصرفية و عليه فإن الطلب لا رجعة فيه الا في حالة رفضه.
- 3- أؤكد/نؤكد بأن لي/لنا الحق للدخول في هذا الاستثمار بموجب الطلب سواء كان هذا الاستثمار عائداً لي/لنا أو نيابة عن مستثمر آخر أو جهة أخرى.
- 4- أؤكد/نؤكد بأن كل من الصندوق، المسؤولين فيه، مدير الصندوق ووكيل البيع مفوض بقبول و تنفيذ أية تعليمات تتعلق بحسابي/بحسابنا. كما أن الصندوق، المسؤولين فيه، مدير الصندوق ووكيل البيع بإمكانهم الاعتماد كلياً وبدون أية مسؤولية قانونية فيما يتعلق بأي إجراء اتخذوه بناء على اخطار، موافقة، طلب، تعليمات أو أية وسيلة أخرى تم قبولها بحسب نية باعتبارها أصلية وموقعة من الأشخاص المخولين.
- 5- أقر/تقر باستلام و اطلاع على نسخة من النظام الأساسي ونشرة الاصدار و ادرك/ندرك و أوافق/نوافق على محتواه بأن هذا الطلب مقدم على أساس النظام الأساسي والنشرة وذلك على مستوى الملاحظات و أي تعديل على ظهر هذا الطلب و التزم بالشرط المذكور و بأية تعديلات قد تطرأ عليها في المستقبل و أقر/نقر بأن توقيعي/توقيعنا على طلب الاكتتاب هذا، بعد الاطلاع على النظام الأساسي يعد بمثابة موافقة على النظام الأساسي للصندوق.
- 6- أتقدم/نتقدم بطلب التسجيل في سجل حملة الوحدات كحامل/حاملين للوحدات المصدرة في الصندوق طبقاً لهذا الطلب.
- 7- أتعهد/تعهد بأنني/بأننا قررت/قررنا الاستثمار بناءً على قراري/قراراتنا، وأقر/نقر بقبول أهداف الاستثمار و السياسات و القيود على الاستثمار كما أقبل/نقبل المخاطر التي قد تترتب على الاستثمار.
- 8- أؤكد/نؤكد بأنني/بأننا المالك/المالكين للوحدات في الصندوق المصدرة بموجب هذا الطلب والمسجلة في السجل الخاص بحاملي الوحدات، وأنني/إننا لا نعمل/نعمل كمندوب/مندوبين، وكلاء أو أمناء لشخص آخر.
- 9- أية معلومات مسجلة بهذا الطلب أو نسخ من صور جواز السفر أو البطاقة المدنية أو صورة من سجل التجاري في حالة طلبها قانونياً، يجوز أن تسلم للمدير أو لموزع الصندوق و مع أي شركة تابعة للغرض المذكور هنا، سواء كانت موجودة في دولة الكويت أو خارجها.
- 10- أوافق/نوافق على إخطار الصندوق فوراً إذا علمت/علمنا بأن الاقرار أو الاقرارات المبينة أعلاه غير صحيحة أو كاملة. كما أنني/إننا عرضة للمساءلة القانونية تجاه الصندوق، الهيئة الادارية للصندوق، مدير الصندوق ووكيل الاكتتاب إذا ما تبين عدم صحة ما أقرت/أقرنا به.
- 11- أتعهد/تعهد بتحديث البيانات الواردة في هذا الطلب عند حدوث أي تعديل أو تغيير يطرأ على مستندات إثبات الهوية المطلوبة ودون أدنى مسؤولية على مدير الصندوق.
- 12- العبارات و المفردات التي استخدمت في هذا الطلب سوف يكون لها نفس المعنى الوارد في نشرة الاكتتاب و الخاصة بصندوق الأولوية للسوق النقدي بالدينار الكويتي وفقاً لأحكام الشريعة الإسلامية وتعديلاتها حسب الحالة.
- 13- يخضع هذا الطلب للتطبيق من قبلي/قبلنا و يفسر وفقاً للقوانين المعمول بها في دولة الكويت.